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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
Από το πρακτικό της 14/07/2011 συνεδρίασης ΔΣ της Δημοτικής Κοινότητας Αγίου 
Στεφάνου.
Σήμερα  14  Ιουλίου  2011,  ημέρα  Πέμπτη  και  ώρα  12:00  το  ΔΣ  της  Δημοτικής 
Κοινότητας  Αγίου  Στεφάνου  συνήλθε  σε  τακτική  συνεδρίαση  στα  γραφεία  της 
Δημοτικής Κοινότητας, ύστερα από την υπ’ αρ. 217/08-07-2011 έγγραφη πρόσκληση 
της  Προέδρου  του  Δ.Σ.  που  δημοσιεύτηκε  στον  ειδικό  χώρο  της  Δημοτικής 
Κοινότητας και επιδόθηκε  στους Συμβούλους σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
95  του  Ν.3463/06  (ΔΚΚ)  για  συζήτηση  και  λήψη  αποφάσεων  στα  θέματα  της 
ημερήσιας διάταξης:
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης η Πρόεδρος του Δ.Σ. είπε ότι σε σύνολο 5 
μελών, ήταν από τους κ.κ. συμβούλους:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                         ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Βουτσά Αικατερίνη, Πρόεδρος          Κρητικός 
Αθανάσιος, μέλος     
2. Τσάμης Δημήτριος, Αντιπρόεδρος
3. Λυκάκη Γεωργία, μέλος
4. Ντούντα-Πολυχρονοπούλου Χρυσούλα, μέλος

Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν πρακτικά από την υπάλληλο του Δήμου Διονύσου, 
Μπουρτζόγλου Φανουρία.  

Αριθμός απόφασης: 28/2011
Θέμα 2ο Εκτός Ημερήσιας Διάταξης:  Προσθήκη δύο αιθουσών διδασκαλίας και 
Α.Π.Χ. στο 1ο Δημοτικό σχολείο της Δημοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου 
Πριν  την  συζήτηση  της  ημερήσιας  διάταξης  ο  Πρόεδρος  εισηγήθηκε  για  τον 
κατεπείγοντα  χαρακτήρα του θέματος σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 67 παρ.7 
του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης  -  Πρόγραμμα  Καλλικράτης),  επικαλούμενη  την  άμεση  ανάγκη  λήψης 
απόφασης λόγω δεσμευτικών προθεσμιών.
Το Συμβούλιο απεφάνθη ομόφωνα για το επείγον του θέματος.

Για το δεύτερο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, η Πρόεδρος είπε τα εξής:
Με  το  υπ’ αρ.  22643/12-07-2011  έγγραφό  της  η  Τεχνική  Υπηρεσία  του  Δήμου 
Διονύσου (το οποίο έστειλε σε απάντηση του 218/11-07-2011 δικού μας εγγράφου με 
θέμα «Προσθήκη δύο αιθουσών διδασκαλίας και Α.Π.Χ. στο 1ο Δημοτικό σχολείο της 
Δημοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου»), μας ενημέρωσε για τα παρακάτω:

1. Το  έργο  χρηματοδοτείται  από  πιστώσεις  του  Προϋπολογισμού  του  Ο.Σ.Κ. 
Α.Ε. (ΣΑΕ 047/6) με ποσό χρηματοδότησης  642.980,80 €.

2. Στις 04-01-2006 υπεγράφη Προγραμματική Σύμβαση μεταξύ της Ο.Σ.Κ.  Α.Ε. 
και του τ. Δήμου Αγίου Στεφάνου, αντικείμενο της οποίας είναι η σύνταξη των 
απαιτούμενων μελετών και η κατασκευή του έργου του θέματος σε οικόπεδο 
εμβαδού 3.206,00 τ.μ. το οποίο βρίσκεται επί της Λεωφόρου Μαραθώνος και 
οδών Χρυσοστόμου Σμύρνης και Μ. Γαλάτη στο Οικοδομικό τετράγωνο 4 



του  εγκεκριμένου  ρυμοτομικού  σχεδίου  «Συνοικισμός  Νέα  Ζώργιαννη-
Διανομή 1933) το οποίο εγκρίθηκε με το Β.Δ.. 19.04.1937-Φ.Ε.Κ. 149Α  /24-
04-1937.

3. Με τις αριθ. 317, 318, 319 & 437 Αποφάσεις του Δημάρχου Αγίου Στεφάνου 
με  αρ.  πρωτ.  3716/12-05-2006,  3762/12-05-2006,  3763/12-05-2006  και 
4875/14-06-2006  αντίστοιχα,  ανετέθη  στα  γραφεία  «Γ.  ΠΑΠΑΜΙΧΑΗΛ-
ΜΗΤΑΚΙΔΗ & ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ Ε.Ε.» - Φ. ΚΑΡΥΔΑΚΗΣ- Ι. ΜΑΥΡΑΚΗΣ & 
ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ  Ε.Π.Ε.»-«Γ.  ΔΙΑΠΟΥΛΗΣ-Θ.  ΜΠΑΡΚΟΥΡΑΣ  & 
ΣΥΝΕΡΓΑΤΕΣ Ε.Ε.», η εκπόνηση της μελέτης εφαρμογής αρχιτεκτονικών –
στατικών-Η/Μ  εγκαταστάσεων  και  διαμόρφωσης  εξωτερικού  χώρου  του 
παραπάνω έργου.

4. Η σύμβαση εκπόνησης της μελέτης υπεγράφη στις 27-06-2006 με συνολική 
αμοιβή 17.863,21 € συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α.

5. Οι μελέτες υπεβλήθησαν εμπρόθεσμα στην Υπηρεσία μας εμπρόθεσμα στις 
12-07-2006.

6. Οι μελέτες μετά από έλεγχο και της παρατηρήσεις της Τ.Υ. επανυπεβλήθησαν 
διορθωμένες και κατατέθηκε σχετικός φάκελος για την έκδοση οικοδομικής 
αδείας στο Πολεοδομικό Γραφείο Καπανδριτίου με αρ. πρωτ.  4987/03-07-
2009.

7. Η ανωτέρω μελέτη περιλαμβάνει:
α. Κατεδάφιση υπάρχοντος κτίσματος WC ~ 16.50 τ.μ.
β. Προσθήκη διώροφου κτιρίου σε επαφή με το υφιστάμενο για τη στέγαση 
τριών  επιπλέον  αιθουσών  διδασκαλίας,  αίθουσας  πολλαπλών  χρήσεων 
(Α.Π.Χ.) δόμησης εμβαδού 535,94 τ.μ. (391,17 τ.μ. στο ισόγειο και 144,77 
τ.μ. στο Α όροφο) και ημιυπαιθρίων χώρων εμβαδού  192,58 τ.μ. (96.29 τ.μ. 
στο ισόγειο και 96.29 τ.μ. στο Α όροφο) και υπόγειο εμβαδού 44,80 τ.μ. για 
τις ηλεκτρομηχανολογικές εγκαταστάσεις 
γ. Η ανακατασκευή ενός χώρου του υφιστάμενου κτιρίου για την τοποθέτηση 
νέων χώρων υγιεινής  ~ 66 τ.μ.

Η μείωση του αύλειου χώρου για την κατασκευή του έργου ~  486 τ.μ. 
Επίσης  μας  διαβίβασε  τα  αρχιτεκτονικά  σχέδια  της  μελέτης  για  ενημέρωση  της 
Δημοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου.

Μετά  τα  παραπάνω  και  στα  πλαίσια  της  παρ.2  του  άρθρου  83  του  Ν.  3852/10, 
παρακαλούμε να ληφθεί σχετική απόφαση για τις  ενέργειές στις  οποίες πρέπει  να 
προβεί άμεσα η τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Διονύσου (έρευνα για την οικοδομική 
άδεια με αρ. πρωτ. φακέλου 4987/03-07-2009), για την μη απένταξη του εν λόγω 
έργου  από  τον  προγραμματισμό  του  ΟΣΚ  (ενημερωτικό  σημείωμα  ΟΣΚ  υπ’ αρ. 
πρωτ.Ε.Γ.12/31-03-2011) και την άμεση υλοποίηση της προγραμματικής σύμβασης. 

Και συγκεκριμένα: 
Το οικόπεδο του 1ου Δημοτικού Σχολείου είναι 3.206,00τ.μ.
Το υφιστάμενο κτίριο είναι 718,62 τ.μ.
Οι υπό κατασκευή αίθουσες είναι 485,80 τ.μ.
Ο αύλειος χώρος που θα μείνει μετά την κατασκευή θα είναι 2.001,58τ.μ.

Μετά τις ανωτέρω επισημάνσεις, η Πρόεδρος κάλεσε το  συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά.



Στη  συνεδρίαση  παρευρέθηκε  η  κ.  Παπαϊωάννου  Βάσω,  Πρόεδρος  της  Ένωσης 
Γονέων Αγ. Στεφάνου, η οποία ενημέρωσε το Συμβούλιο, ότι η Ένωση Γονέων μετά 
από σύμφωνη γνώμη του συλλόγου γονέων του 1ου Δημοτικού Σχολείου, διατύπωσαν 
την άποψη ότι οι αίθουσες αυτές μειώνουν τον αύλειο χώρο του σχολείου και δεν 
λύνουν το συνολικό πρόβλημα έλλειψης σχολικών αιθουσών. Κατόπιν πρότεινε να 
την ίδρυση 3ου Δημοτικού Σχολείου με κατασκευή σχολικού κτιρίου. Διατύπωσε τέλος 
την άποψη ότι το Τοπικό Συμβούλιο θα έπρεπε να καλέσει και να ακούσει την άποψη 
των άλλων φορέων της περιοχής μας.

Το λόγο έλαβε η  κυρία Ντούντα-Πολυχρονοπούλου Χρυσούλα και είπε ότι συμφωνεί 
ότι η προσθήκη αιθουσών θα μειώσει τον αύλειο χώρο του σχολείου και θεωρεί ότι 
είναι αναγκαία η άμεση κατασκευή 3ου Δημοτικού Σχολείου για την οριστική λύση 
του προβλήματος. 

Η Πρόεδρος κ. Βουτσά δευτερολογώντας εξέφρασε την άποψη ότι:  Mέχρι να δοθεί 
οριστικά λύση για την ανέγερση 3ου Δημοτικού Σχολείου (δηλαδή άγνωστο πότε), 
αφού  δεν  υπάρχει  μέχρι  σήμερα ούτε  καν  υποψήφιο  οικόπεδο  για  πρόταση  στον 
ΟΣΚ, και δεδομένου ότι λόγω της οικονομικής κρίσης πολλά παιδιά από ιδιωτικά 
σχολεία  εγγράφονται  στα  δημόσια,  είναι  επιτακτική  ανάγκη  να  μπορέσουμε  να 
εξυπηρετήσουμε τους κατοίκους μας στα δημόσια σχολεία της περιοχής μας και να 
προβούμε προσθήκη δύο αιθουσών διδασκαλίας και Α.Π.Χ. στο 1ο Δημοτικό σχολείο 
της Δημοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου.

Το  Συμβούλιο  αφού  άκουσε  την  εισήγηση  της  Προέδρου  και  έλαβε  υπ’ όψη  τις 
διατάξεις της παρ.2 του άρθρου 83 του Ν. 3852/10, και το υπ’ αριθ. 22643/12-07-
2011  έγγραφο της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Διονύσου.

ΑΠΟΦΑΣΊΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Οι ψήφοι τρεις υπέρ και ένας κατά. Μειοψήφησαν:  Η κ. Ντούντα  για τους λόγους που 
αναφέρθηκαν παραπάνω.

Γνωμοδοτεί για έκδοση της σχετικής Απόφασης:

Για την μη απένταξη της προσθήκης δύο αιθουσών διδασκαλίας και Α.Π.Χ. στο 1ο 

Δημοτικό  σχολείο  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Αγίου  Στεφάνου  από  τον 
προγραμματισμό του ΟΣΚ (ενημερωτικό σημείωμα ΟΣΚ υπ’ αρ. πρωτ.Ε.Γ.12/31-03-
2011) και την άμεση υλοποίηση της προγραμματικής σύμβασης. 

Αφού συντάχθηκε το παρόν υπογράφεται όπως ακολουθεί

Η Πρόεδρος                                        Τα μέλη

Βουτσά Αικατερίνη    Τσάμης Δημήτριος, Αντιπρόεδρος
Λυκάκη Γεωργία, μέλος



Ντούντα-Πολυχρονοπούλου Χρυσούλα, μέλος


